
     Muistio 1/2023 

 

Nakkilan elinkeinotiimin kokous  

Aika:  16.1.2023 klo 14.00-15.30  

Paikka: Kunnantalo 

Osallistujat:    

Nina-Mari Turpela kunnanjohtaja puheenjohtaja 
Maria Salo  Nakkilan Yrittäjät pj sihteeri 

 Jussi Kivioja  Nakkila Works 
Harri Aalto  kunnanhallituksen pj 
Jussi Kuvaja  Nakkila-Luvian Osuuspankki 
Victor Aalto  Nakkilan Yrittäjät 

Poissa  
 Ilmo Myllymaa kunnanvaltuuston pj  
 Eetu Bragge   Nakkilan Yrittäjät  

Taina Ijäs  Nakkilan Yrittäjät 
Harri Höglund Verstas Juhlat 

 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.00 

 
2. Kunnan kuulumiset 

 
Harri Aalto 

 Tilinpäätös näyttää hyvältä, koronatuet vaikuttavat vielä 2022 tilinpäätökseen 
sekä kuntayhtymän palautukset. Tilinpäätös tulee olemaan erittäin positiivinen, 
mutta tulee muistaa että edessä on iso kouluinvestointi ja edelleen pitää olla 
säästäväinen ja rahankäyttö ei saa olla leväperäistä. Tulevaisuuteen pitää 
varautua. 

 Uuden hallintojohtaja Markus Ojakoski lyhyt esittely 

 Yhteistyötä kuntatasolla tulee parantaa ja ymmärtää sen merkitys 

 Myös markkinointi tulee ottaa yhdeksi osaksi kunnan toimintaa ja sen tulee 
mukailla strategiaa.  

 
Nina-Mari Turpela 

 On ehdotettu maakunnan yhteistä markkinointia, sitä tulee harkita mutta 
markkinoinnin tulee olla toimivaa ja se pitää tasaisesti kohdentua koko 
maakuntaan. 

 Vuoden 2023 hankintakalenteri on kunnan verkkosivuilla 

 Aloittavien yrittäjien palvelut on vakiinnuttanut toimintansa palveluna ja on 
erittäin toimiva. Aloittavien yrittäjien palvelu on katkolla vuoden 2023 lopussa ja 
se tulee kilpailuttaa. 

 Aloittavien yrittäjäneuvontapalveluiden kautta 19 asiakasta,  

 Yritysvierailut jatkuvat yrittäjien puheenjohtajan kanssa. Vierailut ovat saaneet 
hyvän vastaanoton. 



 Prizztechin toiminta ja pyritään että seuraavassa elinkeinotiimissä on Prizzechin 
edustaja paikalla. 

 Elinkeinolupaus toteutetaan kevään aikana kunnassa.  
 
 

3. Nakkilan Yrittäjien kuulumiset 
 
Maria Salo 

 Kevätmarkkinat 20.5.2023 klo 10-15 

 Elinkeinolupaus hoidetaan kuntoon kunnan kanssa kevään aikana.  
 

 
4. Suurempien yritysten ja rahoitusalan kuulumiset 

Jussi Kuvaja 

 Prizztechin tekemä työ muissa kunnissa kannattaa huomioida ja miettiä olisiko 
aika myös lähteä mukaan.  

 Yritystoiminta tulee yritysten luo, tämä pitää muistaa kuntamarkkinoinnissa ja 
kunnan kannattaisi miettiä joku oma houkutin keino jolla houkutella uusia 
asukkaita. Esim. Siikaisissa ei varhaiskasvatusmaksuja, Laitilassa seniorikortti. 

 Osuuspankilla keväällä  projekti Kesäduuni pankin piikkiin. Tarkoitettu kaikille 
yhdistyksille haettavaksi.  

 Energiatuotannosta. Tuulivoimaloiden suurin ongelma on se että yskitykset 
toimijat eivät vuokraa alueita tuulivoimaloiden sijoituspaikaksi. 
Aurinkovoimaloille voitaisiin kaavoittaa uusia alueita kunnasta.  

 Pankkisektorilla korot nousevat ja kysyntä pienenee. 

 Niin pitkään hyvä kun työllisyys vielä nousee. 

 Korkojen nousu heikentää kotitalouksien ostovoimaa, pankit tekevät korkojen 
noustessa hyvää tulosta. 

 Asuntokauppa ja rakentaminen hyytyy korkojen nousun myötä. 
 

Jussi Kivioja 

 Haasteellinen vuosi takana, tilauskanta onneksi hyvä. 

 Katsotaan kuinka paljo tilannetta heikentää inflaatio. 

 Vihreän siirtymän hankkeet auttaa tällä hetkellä 

 Henkilöstön saatavuudessa edelleen haasteita. 

 Hankintaketjujen muutos 

 Prizztechiä kannattaa todella harkita 

 Lapsiperheitä tulee houkutella, plussaa kouluverkkouudistus ja paras 
liikuntakeskus. 

5. Muut esille tulevat asiat 
Ei muita esille tulevia asioita 

 
6. Seuraava kokous 

Seuraava elinkeinotiimin kokous 27.3. 14-15.30 
 

7. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 15.32 

 
 
 

Maria Salo 
muistion laatija 
 


